



Studentrådet SU

REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 15.10.19 kl 16.30 på Dragvoll

Møteleder: Magnus Landheim
Referent: Fredrik Stensen Lier

Studentrådet SUs medlemmer:

FTV A	Katarina Randby
FTV B	Fredrik Stensen Lier
FTV C	Brage Lauten
FTV D	Magnus Landheim
IGE	Kristoffer Stålby
SOSANT	Maria Victoria Silva
ISS	Roar Høiby Brakstad
ISS	Edvard Rindsem
IPL	Cajsa Sofie W. Moberg
IPL	Ola Leraand Stornes
IPL	Mahsa Rashidnejad
ISA	Elfur Thorhildar Helgadóttir
ISA	Fabliha Zaman
PSYK	Ailin Timannsvik
PSYK	Sol-Andrea Ness
PSYK	Ida Maria Brennhaugen
LTV	Tonje Grennes Mørken
ILU	Solveig Tellevik
ILU	Ingvild Brattetaule
ILU	Camilla Sagelv Øyen
ILU	Emma Solberg

Meldt fravær:

ISA	Patrycja Agnieszka Sudol
IGE	Marte Westad
SOSANT	Fredrik Billington

Ikke møtt:

Observatør: Åste S. Hagerup

Konstituering av møtet

Innkalling ble godkjent, møteleder og referent valgt.
Sakslista ble godkjent.

Ref-sak 22/19: Godkjenning av referat 01.10.19
- Godkjent

Ref-sak 23/19: Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene
- Psykologi:

- Møter og jobb angående identitetsareal.
 - Planlegging av allmøter
- Sosant:
 - Planlagt allmøte
 - Rekruttering av PTV på master
- ISS:
 - Utdanningsdialogmøte
 - Instituttstyremøte
- LTV:
 - Planlegging av allmøte
 - Rekruttering av PTV
- ISA:
 - Internt ITV-møte angående stand og allmøte
 - Planlagt møte med instituttleder
 - ITVenene opplever å bli overkjørt av instituttet angående valg av PTVer m.m.
- ILU:
 - Planlegging av allmøte
 - Instituttstyremøte
- IPL:
 - Møte med PTVer, rekruttering av PTVer.
- Geografi:
 - Skal på møte rundt økonomi på instituttet
 - Planlagt allmøte
 - Få i gang et møte med PTVer
- Åste (STi):
 - Sitter i en komite i DIKU (?)
 - Ansettelsesprosess rundt ny rektor, går inn i innstillingsprosessen.
 - STi-møte på torsdag 17:15 (diskutere arbeidslivsrelevans blant disiplin-fag)
- FTVer:
 - Vanlige møter
 - Oppdaterer nettsider
 - Lagd flyers
 - Medarbeidersamtaler er i gang
 - Fått innvilget kr 100 000 til å pynte opp «gata», samt Tonga og Kalvskinnen
 - De som vil være med på taskforce JulePynt:
 - Victoria, Tonje, Emma, Fabliha, Elfur

SU-sak 42/19: VALG

- Om man ikke får noen til å stille til vervene, vil det bli utgitt fullmakt.
- Informering rundt arrangementer omhandlende valg
- De PTVene som er valgt for høstsemesteret skal ikke stille på valg nå. Det er de PTVene som er blitt valgt for våren som skal ta del i dette valget.
- Om det ikke er en PTV nå, så trer den som blir valgt nå inn med en gang og kan ta del i programråd med en gang.
- Det er et digitalt skjema hvor de som ønsker å stille som PTV kan skrive ned informasjon om seg selv, som vil fungere som en mal.

SU-sak 43/19: Orientering om KVAAS

- Studieseksjonen sammen med dekan og prodekan for utdanning ønsker å ha møter hvor man reviderer kvalitetssikringssystemet. Dette handler om oppbyggingen av selve systemet.

SU-sak 44/19: Orientering fra FTVene

- Kontorvakt: Magnus orienterer rundt problematikken rundt kontorvakter (SU MÅ ta sine vakter grunnet økonomisk skjevfordeling ved fakultetene).
- Sosialt: Vi har fått henvendelser fra HF om at de ønsker å se flere SUere på kontoret. Kommet ønske om å finne på mere på fritiden.
 - o Forslag på sosialt
 - Poledance
- Stand: Alle skal stå 1 time stand i løpet av valguka.

SU-sak 45/19: Eventuelt

- Orientering om klagenemda, skikkethetsnemnda (Åste)

Evaluering av møtet

- Bra oppmøte
- Mye bra info
- Ikke noe å utsette på

Magnus Landheim
møteleder (sign.)

Fredrik Stensen Lier
referent (sign.)